
Z Á P I S N I C A 

 

napísaná z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Pobedime, 

 konaného dňa 15. novembra 2023 o 18.00 hodine v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. 

 

 

P r í t o m n í : 

Mgr. Andrea Augustínová - starostka obce, Martin Piškula – zástupca starostky obce, Elena 

Cagalová, Rastislav Čop (prítomný od bodu 4 – 18:21 hod.) , Mária Desátová, Gabriel Havrlent, 

Ing. Juraj Lednický, Ing. Lenka Miklovičová, Eva Pogranová, Ing. Anna Dekanová – hlavná 

kontrolórka obce, Lucia Kameniarová, Gabriela Kamenská – pracovníčky obce, JUDr. Martin 

Melicher - prokurátor 

 

O s p r a v e d l n e n í : Ing. Ladislav Melicher 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Protest prokurátora proti VZN obce Pobedim č. 3/2023 o niektorých podmienkach 

chovu a držania psov na území obce Pobedim     

4. Schválenie VZN č. 4/2023 o niektorých podmienkach chovu a držania psov na území 

obce Pobedim 

5. Podnety občanov  

6. Interpelácie  

7. Úprava č. 2 rozpočtu obce Pobedim na rok 2023 

8. Výrok audítora 

9. Schválenie preklenovacieho úveru k zaobstaraniu projektovej dokumentácie 

k projektu „Komplexná obnova budovy Materskej školy v obci Pobedim“ - 

prerokovanie 

10. Prerokovanie Novely č.5 k  VZN č. 3/2012 o miestnych  daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Pobedim 

11. Prerokovanie žiadostí o povolenie úpravy chodníka  

12. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb 

13. Schválenie Dodatku k nájomnej zmluve na prenájom obecného majetku – nebytové 

priestory v zdravotnom stredisku - prerokovanie 

14. Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Pobedim o dotáciu na rekonštrukciu 

časti oltára a vydanie stanoviska obce  

15. Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice – Tematín a vstup do 

Miestnej akčnej skupiny Združenia obcí Bielokarpatsko-trenčianskeho mikroregiónu 

a Mikroregiónu Bošáčka – prerokovanie  

16. Informácie starostu  

17. Rôzne 

18. Záver 

 

 

 



 
Bod 1/  Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce otvorila 8. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Pobedime o 18.00 hod. 

v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. Skonštatovala, že je prítomných 7 poslancov (poslanec 

R. Čop prišiel o 18:21 hod., počas bodu 4), takže zastupiteľstvo je uznášania schopné. Návrh 

programu zasadnutia OZ bol zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovej stránke obce, 

zároveň každému poslancovi bol doručený spolu s pozvánkou. Vedením zápisnice bola 

poverená Gabriela Kamenská, za overovateľov boli určení poslanci Ing. Juraj Lednický a Ing. 

Lenka Miklovičová. Starostka navrhla doplnenie programu, a to doplnenie bodu: „Protest 

prokurátora proti VZN obce Pobedim č. 3/2023 o niektorých podmienkach chovu a držania 

psov na území obce Pobedim“ za bod č. 2, a tiež presunutie pôvodného bodu č. 5 – „Schválenie 

VZN č. 4/2023 o niektorých podmienkach chovu a držania psov na území obce Pobedim“ hneď 

za bod č. 3. Ostatné body sa následne posúvajú. Takto doplnený program zasadnutia bol  

jednohlasne schválený prítomnými poslancami. 

 

 

U z n e s e n i e   č. 63 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   predložený doplnený a upravený program 8.  zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 63/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Čop, Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  2/  Kontrola plnenia uznesení  

      

Na 7. zasadnutí  OZ, ktoré sa konalo 13. septembra 2023 boli predložené 4 uznesenia : Uzn. č. 

59 - 52. Starostka obce prečítala  postupne konkrétne uznesenia, ako aj ich plnenie. Prehľad 

o  plnení uznesení tvorí prílohu zápisnice.  

 

 

 

 

 

 



Bod 3/ Protest prokurátora proti VZN obce Pobedim č. 3/2023 o niektorých podmienkach    

            chovu a držania psov na území obce Pobedim 

 

Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s doručeným protestom prokurátora, ktorý 

im bol zaslaný aj e-mailom. Vzhľadom k tomu, že VZN obce Pobedim č. 3/2023 bolo z pohľadu 

prokurátora JUDr. Melichera nevyhovujúce, podal voči nemu protest. Poslanci v hlasovaní 

rozhodli, že predmetnému protestu vyhovejú.    

 

U z n e s e n i e   č. 64 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e doručenie protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nové  

    Mesto nad Váhom č.j. Pd 82/23/3304 – 2  

b) vyhovuje protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom č.j. Pd       

    82/23/3304 – 2 a ruší uznesenie č. 43/2023 zo dňa 14.07.2023, ktorým bolo schválené  

    všeobecne záväzné nariadenie obce Pobedim č. 3/2023 o niektorých podmienkach držania     

a chovu psov na území obce Pobedim.  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 64/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Čop, Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

 

Bod 4/ Schválenie VZN č. 4/2023 o niektorých podmienkach chovu a držania psov na  

            území obce Pobedim 

 

K návrhu VZN č. 4/2023 sa vyjadril prokurátor Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom 

JUDr. Martin Melicher, ktorý uviedol svoje pripomienky a navrhol úpravu v zmysle 

vznesených pripomienok. Poslanci sa po vypočutí p. prokurátora zhodli, že bude vhodnejšie 

vypracovať nové VZN a návrh VZN č. 4/2023 neschválili.  

 

 

 

 

 



U z n e s e n i e   č. 65 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     návrh  VZN obce Pobedim č. 4/2023 o niektorých   

    podmienkach držania a chovu psov na území obce Pobedim, 

b) k o n š t a t u j e ,  že návrh VZN obce Pobedim č. 4/2023 bol po dobu 15 dní   

    vyvesený na  úradnej tabuli obce, 

c) s c h v a ľ u j e  VZN obce Pobedim č. 4/2023 o niektorých podmienkach držania   

    a chovu psov na území obce Pobedim.   

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 65/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 0 
 

Proti: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                       

 

Bod 5/ Podnety občanov  

 

Podnety občanov tlmočili poslanci: 

• M. Desátová – dotaz ohľadom osvetlenia v strede obce, tlmočené podnety, že osvetlenie raz 

funguje, o chvíľu zasa nie;  

- starostka – problém nie je v samotnom osvetlení, ale vo vodotesnosti rozvodnej skrine,       

riešime to 

• L. Miklovičová – dotaz na opravu výtlkov pri bytovkách smerom na Bašovce;  

- starostka – na opravu tejto komunikácie boli použité peniaze pred rokom, teda na jeseň 2022. 

Už vtedy nám bolo odborníkmi povedané, že čiastkové opravy sú dočasné, teda zbytočne 

vyhodené peniaze. Cesta si vyžaduje komplexnú obnovu, čo nie je možné vzhľadom k tomu, 

že nemáme vybudovanú kanalizáciu. 

- Prečo nie sú stojany na smetné vrecia na cintoríne;  

- starostka – vrecia slúžia na určený cintorínsky odpad určitej hmotnosti, a to kahance. Pri 

pravidelnom vynášaní sme vo vreciach našli všetko, dokonca aj komunálny odpad 

z domácností, či odpad zo záhrad, vence a kytice. Vrecia sa pri manipulácii trhali a odpad sa 

rozsypal po chodníkoch. Keďže ani po opakovaných upozorneniach sa situácia nezmenila, 

stojany sme schovali. Na cintorínsky odpad slúžia dva polopodzemné kontajnery umiestnené 

v tesnej blízkosti cintorína. 

- Dotaz, či by bolo možné označiť číslami autobusové zastávky podľa cestovného poriadku;            

- starostka preverí možnosti  

• R. Čop – dotaz ohľadom ohlasovania usporiadania kultúrnych akcií na rybníku alebo 

futbalovom ihrisku, nakoľko niektorí občania mu tlmočili sťažnosti na nevhodné správanie 



návštevníkov akcie na futb. ihrisku počas jednej z akcií, o ktorej nevedia, či bola súkromná 

alebo verejná;  

- starostka – všetky verejné akcie sú ohlasované na obci a obec k nim vydáva povolenie, ak 

išlo o súkromnú akciu (čo v tomto prípade zrejme išlo), tak toto obec nerieši. Občania majú 

v prípade potreby možnosť podať písomný podnet na prešetrenie, k spomínanej udalosti sme 

nič nedostali.  

Starostka obce tlmočila podnety občanov: 

• Nefunkčné brány na cintoríne – medzičasom všetky tri opravené 

• Dopyt na osadenie dopravných zrkadiel v obci na troch miestach – výjazd z parkoviska 

pri cintoríne, križovatka v strede obce pri autobusovej zastávke, výjazd z tzv. Novej 

ulice – zrkadlá objednané, doručené, budú sa montovať 

• Požiadavka na opravenie výtlkov pri cintoríne – jamy zasypané, poďakovanie za pomoc 

Poľnohospodárskemu družstvu so sídlom v Pobedime  

• Požiadavka na výrub lipy pri Kostole sv. Michala Archanjela, a tiež smrek pri 

zdravotnom stredisku z bezpečnostných dôvodov – podaná žiadosť o výrub 

• Úprava zelene pri cintoríne – požiadavka na výrub tují, avšak obec neplánuje ich výrub; 

borovice prerastené, nebezpečné – návrh na výrub, orezanie stromov, ktoré presahujú 

na cintorín a znečisťujú hroby. 

 

Bod 6/  Interpelácie 

 

Neboli vznesené. 

 

Bod 7/ Úprava č. rozpočtu obce Pobedim na rok 2023  

 

Ekonómka obce Pobedim oboznámila poslancov o dôvodoch úpravy rozpočtu a konkrétne 

informovala o jednotlivých úpravách. Poslancom odpovedala na položené otázky. 

Predsedníčka finančnej komisie na základe prerokovania návrhu úpravy rozpočtu finančnou 

komisiou odporúča návrh úpravy schváliť tak, ako bol prednesený od ekonómky obce.  

 

U z n e s e n i e   č. 66 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  Úpravu č. 2 rozpočtu obce Pobedim na rok 2023,     

b) k o n š t a t u j e,   že Úprava č. 2  rozpočtu obce Pobedim na rok 2023 

    bola po dobu 15 dní zverejnený na úradnej tabuli a oficiálnej stránke obce,      

c) s ch v a ľ u j e  úpravu rozpočtového opatrenia položiek vo výdavkovej časti bežného    

    rozpočtu nasledovne : 

01.1.1 633 002 – Nákup výpočtovej techniky z 500,- Eur na 1 500,- Eur 

03.2.0  633 004 – Nákup strojov, prístrojov.... z – 2 800,- Eur na – 2 400,- Eur 

04.5.1  633 006 – Všeobecný materiál 600,- Eur 

08.4.0  635 006 -  Rutinná a štandardná údržba budov 300,- Eur 

d) s c h v a ľ u j e   Rozpočet obce Pobedim na rok 2023 – úprava č. 2.  



 

Hlasovanie  

Uzn. č. 66/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 G. Havrlent 

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 8/ Výrok audítora  

 

Ekonómka obce informovala poslancov o vykonanom audite, ktorý vykonala Ing. Bokorová 

z firmy Alfa Audit, s.r.o. a oboznámila ich so správou nezávislého audítora o audite účtovnej 

závierky za rok končiaci 31.12.2022 a so správou nezávislého audítora  o audite konsolidovanej 

účtovnej závierky za rok končiaci 31.12.2022. Poslanci berú správu nezávislého audítora na 

vedomie.  

 

U z n e s e n i e   č. 67 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e   správu nezávislého audítora o audite účtovnej závierky za rok 

končiaci 31.12.2022 a správu nezávislého audítora  o audite konsolidovanej účtovnej 

závierky za rok končiaci 31.12.2022.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 67/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

 

 

 

 



Bod 9/ Schválenie preklenovacieho úveru k zaobstaraniu projektovej dokumentácie   

            k projektu „Komplexná obnova budovy Materskej školy v obci Pobedim“ –  

            prerokovanie 

 

Starostka obce spolu s ekonómkou zodpovedali na vznesené otázky poslancov ohľadom 

projektu komplexnej obnovy budovy bývalej materskej školy. Ekonómka zodpovedala na 

položené otázky ohľadom preklenovacieho úveru k zaobstaraniu projektovej dokumentácie. 

Poslanci s prijatím úveru súhlasili.  

 

U z n e s e n i e   č. 68 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) s c h v a ľ u j e   prijatie preklenovacieho úveru vo výške 42 000,00 € na 

financovanie prípravy PD pre stavebné povolenie a realizáciu stavby „Komplexná obnova 

budovy Materskej školy v obci Pobedim“ s dobou trvania úveru 24 mesiacov, poskytnutého 

zo strany VÚB a. s. so sídlom  Mlynské nivy 1, 829 90 Bratislava, SR, IČO 31 320 155, 

zapísanej v obchodnom  registri Okresného súdu Bratislava 1, oddiel Sa, vložka č.: 341/B 

za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve na účely zabezpečenia 

financovania kapitálových výdavkov. 

Hlasovanie  

Uzn. č. 68/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 G. Havrlent 

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 10/ Prerokovanie Novely č. 5 k VZN č. 3/2012 o miestnych  daniach a miestnom  

              poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce    

              Pobedim 

     

Starostka obce informovala o potrebe navýšenia poplatkov za komunálne odpady z dôvodu 

navýšenia cien zo strany spoločnosti Marius Pedersen. Poplatky, ktoré prijíma obec 

nepokrývajú náklady na vývoz a skládkovanie odpadov, a z tohto dôvodu je potrebné zvýšiť 

poplatok za komunálny odpad. Starostka tiež apelovala, že je potrebné zvýšiť v obci povedomie 

u občanov a edukovať ich, aby sa ešte viac zvýšila separácia Po vzájomnej diskusii vzišiel 

návrh na udelenie výnimiek z poplatkov – úľavy pre občanov, ktorí študujú alebo pracujú mimo 

obce a mimo obce aj bývajú na internátoch alebo bytoch, na základe nájomnej zmluvy, 

a zároveň návrh na zvýšenie poplatku za komunálne odpady aspoň na 40 eur/rok pre fyzické 



osoby, ako aj zvýšenie ostatných poplatkov za komunálny odpad. Tiež sa navrhuje informovať 

občanov prostredníctvom obecných novín o potrebe zvýšenia poplatkov, ako aj o nutnosti 

separovania odpadov, nakoľko správnou separáciou sa znížia obci náklady na vývoz odpadu, 

čo bude znamenať zníženie poplatku za komunálny odpad aj pre občanov. Poslanci sa zhodli 

na návrhu zvýšiť všetky poplatky a odporúčajú zverejniť nový návrh novely, kde budú 

zapracované úpravy.   

 

U z n e s e n i e   č. 69 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     návrh Novely č. 5 k VZN obce Pobedim č. 3/2012  

    o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

    na území obce Pobedim, 

b) k o n š t a t u j e ,  že návrh Novely č. 5 k VZN obce Pobedim č. 3/2012 bol po dobu 15  

    dní vyvesený na  úradnej tabuli obce a oficiálnej stránke obce, 

c) s c h v a ľ u j e  Novelu č. 5 k VZN obce Pobedim č. 3/2012 o miestnych daniach a  

    miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území  

    obce Pobedim 

Hlasovanie  

Uzn. č. 69/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 0 
 

Proti: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

                                              

Bod 11/ Prerokovanie žiadostí o povolenie úpravy chodníka 

 

Starostka obce informovala o doručených žiadostiach o povolenie úpravy obecného chodníka, 

doručených od p. Richarda Moravanského a od p. Dany Ďurichovej. Poslanci hlasovaním 

rozhodli, že so žiadanými úpravami súhlasia.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



U z n e s e n i e   č. 70 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     žiadosť od p. Richarda Moravanského, Pobedim 132 o povolenie 

úpravy chodníka na obecnom pozemku, parc. reg. C-KN č. 625, LV č. 1, k. ú. Pobedim pred 

rodinným domom, súp. č. 132, spočívajúcu v uložení zámkovej dlažby na existujúci 

chodník.  

b) s c h v a ľ u j e   žiadosť od p. Richarda Moravanského, Pobedim 132 o povolenie 

    úpravy chodníka na obecnom pozemku, parc. reg. C-KN č. 625, LV č. 1, k. ú. Pobedim pred 

rodinným domom, súp. č. 132, spočívajúcu v uložení zámkovej dlažby na existujúci 

chodník.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 70/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 71 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     žiadosť od p. Dany Ďurichovej, Pobedim 339 o povolenie 

úpravy chodníka na obecnom pozemku, parc. reg. C-KN č. 1055/1, LV č. 1, k. ú. Pobedim 

pred rodinným domom, súp. č. 339, v celej šírke pozemku (cca 16,4m x 1,4m) spočívajúcu 

v odstránení starého rozpadnutého betónu a nanesení nového.  

b) s c h v a ľ u j e   žiadosť od p. Dany Ďurichovej, Pobedim 339 o povolenie 

úpravy chodníka na obecnom pozemku, parc. reg. C-KN č. 1055/1, LV č. 1, k. ú. Pobedim 

pred rodinným domom, súp. č. 339, v celej šírke pozemku (cca 16,4m x 1,4m) spočívajúcu 

v odstránení starého rozpadnutého betónu a nanesení nového.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 71/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 



Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 12/ Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb  

 

Starostka obce informovala poslancov o potrebe vypracovania nového Komunitného plánu 

sociálnych služieb. Poslancom bol zároveň zaslaný e-mailom na kontrolu a doplnenie. Poslanci 

s navrhovaným Komunitným plánom soc. služieb súhlasili v znení, v akom bol vypracovaný.   

 

U z n e s e n i e   č. 72 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   Komunitný plán sociálnych služieb obce Pobedim na roky 2023-2030. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 72/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 13/ Schválenie Dodatku k nájomnej zmluve na prenájom obecného majetku –  

              nebytové priestory v zdravotnom stredisku - prerokovanie 

 

Starostka obce informovala poslancov o doručenej žiadosti od MUDr. Vitalii Petretského, ktorý 

žiada o poskytnutie ďalších priestorov v zdravotnom stredisku. K prenajatým priestorom po 

MUDr. Šišovskej vydala hygiena zamietavé stanovisko k prevádzke zubnej ambulancie (v 

zmysle zákona sú nevyhovujúce), a z tohto dôvodu pán doktor žiada prenajatie nevyužívaných 

priestorov bývalej ambulancie pre deti a dorast.   

 

 

U z n e s e n i e   č. 73 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e    žiadosť o poskytnutie ďalších nebytových priestorov 

v zdravotnom stredisku – bývalá ambulancia pre deti a dorast, doručenej od MUDr. Vitalii 

Petretskyi VIP Dental Centrum, s.r.o. 

b) s c h v a ľ u j e   predĺženie nájomnej zmluvy do 31.12.2029 

c) p o v e r u j e  starostku obce k uzavretiu Dodatku č. 1 k Zmluve č. 1/2023 o nájme 

nebytových priestorov  



Hlasovanie  

Uzn. č. 73/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                             

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

Bod 14/ Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosť Pobedim o dotáciu na rekonštrukciu   

              časti oltára a vydanie stanoviska obce 

 

Starostka tlmočila poslancom žiadosť doručenú z farského úradu v Pobedime, ktorou správca 

farnosti JCLic. Ľuboš Trvdý žiada o vydanie stanoviska k žiadosti o dotáciu na rekonštrukciu 

časti oltára. Pán farár nežiada o dotáciu z rozpočtu obce, iba o vydanie stanoviska, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou žiadosti na ministerstvo kultúry.  

 

U z n e s e n i e   č. 74 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e                

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Pobedim 

   o vydanie stanoviska k žiadosti o dotáciu na Ministerstvo kultúry SR, 

b) v y d á v a    stanovisko, že obec z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie nemôže  

    poskytnúť v roku 2024 finančný príspevok na ďalšiu etapu reštaurovania hlavného oltára. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 74/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                      

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

    

 

 

 

 

 



Bod 15/ Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice – Tematín a vstup do  

              Miestnej akčnej skupiny Združenia obcí Bielokarpatsko-trenčianskeho  

              mikroregiónu a Mikroregiónu Bošáčka – prerokovanie     

 

Starostka obce informovala poslancov o rokovaní, ktoré prebehlo v obci Považany, a ktorého 

predmetom bolo prejednanie zrušenia Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice –Tematín 

(ďalej len „MAS BCT“) a vstup do MAS Združenia obcí Bielokarpatsko-trenčianskeho 

mikroregiónu a Mikroregiónu Bošáčka. Zdôvodnenie - pre nové programovacie obdobie v roku 

2024 sa budú pripravovať pre podporu MAS nové Stratégie a riadiaci orgán má záujem viac 

spájať obce a mestá v rámci regiónov, dôraz sa kladie na regionálnu spoluprácu. Teraz máme 

na Slovensku 110 masiek. Najnovšie informácie sú o tom, že štát chce podporiť len 65 masiek, 

ktoré budú mať minimálne 15 obcí a zahŕňajú územie s 15 000 obyvateľmi.  Existujúce MAS 

sa preto snažia získať, čo najviac členov. To je i náš prípad, kedy najnovšie chcú odísť z  MAS 

BCT obce od Kálnice až po Novú Lehotu do MAS Združenia obcí Bielokarpatsko-

trenčianskeho mikroregiónu a Mikroregiónu Bošáčka. Výbory oboch masiek sa na základe 

prípravy stratégií  dohodli na spojení a vytvorení jednej veľkej MAS. Preto i naša obec by mala 

vystúpiť z MAS BCT a zároveň prijať uznesenie o vstupe do MAS. 

 

U z n e s e n i e   č. 75  

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e vystúpenie obce Pobedim z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice – 

Tematín, Podolie 566,  916 22  Podolie. 

Hlasovanie  

Uzn. č. 75/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce ............................................. 

 

 

U z n e s e n i e   č. 76 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e vstup Obce Pobedim do miestnej akčnej skupiny Združenia obcí  

Bielokarpatsko-trenčianskeho mikroregiónu a Mikroregiónu Bošáčka, Štvrtok 1, 913 05 

Štvrtok. 

 

 

 

 



Hlasovanie  

Uzn. č. 76/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, 

Ing. L. Miklovičová,  M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 16/ Informácie starostky 

 

- poplatky za hrobové miesta – podľa platnej legislatívy 

- úprava a inovácia domu smútku, oprava a čistenie osvetlenia, rín 

- zabezpečený a dodaný štrk na opravu jamy pri bytovke na Staničnej ul. 

- Výmena el. skrinky pri bytovkách – havarijný stav 

- Oprava vozidiel Citroen, KIA, traktor – absolvovanie TK, EK 

- Hasičské autá – zápis prídavného zariadenia – predný čelný rám – VW Transporter 

a Mercedes Vario – doteraz nezapísané – poďakovanie M. Piškulovi, absolvovanie TK, EK 

- Budova bývalej MŠ – projekt do konca kalendárneho roka, potom žiadame o dotácie 

- v rámci regiónu Dubová – požiadavka na kanalizáciu  

- prebehla oprava vjazdu do Svadobky  

- hody, jubilanti – poďakovanie tým poslancom, ktorí sa zapojili do organizovania akcií 

- bude zvolané valné zhromaždenie Presskanu, oficiálne vystúpenie obcí Pobedim, Orvište 

a Ostrov, nové stanovy 

- budovy a prístrešky na rybníku – rieši sa dodatočné stavebné povolenie 

- požiadavka na vypracovanie Komunitného plánu sociálnych služieb, potrebné uznesenie 

OZ, vytlačiť a zaslať na VUC TN 

- rekonštrukcia časti zdravotného strediska – ambulancia po MUDr. Bošanskej 

- podpísaný súhlas na vybudovanie rybochodu 

- nutnosť navýšenie poplatkov za komunálny odpad  

- čakáme na povolenie na odstránenie starej lipy pri kostole a smreku pri zdr. stredisku 

- prebieha rekonštrukcia kuchyne na hasičskej zbrojnici 

- plánovanie obecných akcií v poslednom štvrťroku 2023 – vianočné trhy – 9.12. od 14,00 h. 

spojené s divadelným predstavením pre deti a Mikulášom o 17,00 h v Svadobke 

- Marius Pedersen – výmena nahlásených poškodených zberných nádob na komunál za nové  

- objednané tri ks dopravných zrkadiel – križovatky pri bývalom bufete Jednoty, Nová ulica 

pri svadobke, výjazd z parkoviska za cintorínom 

- stále prebieha spevňovanie štátnej cesty Pobedim – H. Streda 

- pravidelne prebieha vývoz orezov a dreveného odpadu, čo nám percentuálne vytvára 

separáciu. 



Bod 17/ Rôzne 

 

- G. Havrlent – otázka ohľadom plánovanej výstavby Selanky, v akom štádiu je nahlásené 

plánované oplotenie? 

- odpovedala Ing. Lenka Miklovičová – až na jar 2024 

- E. Pogranová – Roľnícky dom – návrh na súčasné využitie aj do budúcnosti, vízia získať 

dotáciu na vybudovanie „amfiteátra“ 

- starostka – podmienené financiami, potrebujeme projekt 

- E. Cagalová – návrh využiť možnosť pre občanov podávať podnety a návrhy na zlepšenie 

elektronicky 

- starostka – treba určiť človeka, ktorý to bude mať na starosti 

- E. Cagalová – môže to skúsiť 

- poslanci vyjadrili súhlas. 

Bod 18/ Záver  

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a vyhlásila 8. zasadnutie obecného zastupiteľstva za 

skončené.  

 

 

                                                                           starostka obce: 

 

 

 

 

 

zapisovateľka:                                                     overovatelia: 

 


